



Danmarks Idrætsforbund
og
Fédération Internationale
de Pétanque et Jeu Provençal

TU-møde

12. juni 2023 kl. 17:00 i Karlslunde

Deltagere:

Susanne Ryberg

Morten Junge Olsen

Jakob Lindeløv

John Saxild-Hansen

Dagsorden

1. DM i Aalborg

- a. JSH orienterer om programmet som er sendt til alle

John gennemgik programmet for DM i Aalborg. Jakob sørger for at reglerne bliver opdateret og sendt til spillerne

2. DM i Hedebo

- a. JSH orienterer om tilmeldinger

John gennemgik tilmeldingerne til DM. Dagligt kommer der nye tilmeldinger. Vi håber på et godt år med mange tilmeldinger.

Susanne laver tilmelding til forplejning for TU til Hedebo.

3. Danish Masters Tour

- a. Forslag til brev til arrangørerne drøftes. Bilag kommer på mødet.
b. Præmier

Morten tager kontakt til spillestederne om lån af arrangørernes baner. Præmier blev drøftet. Vinderne af den samlede turnering bliver tilbudt en turnering i udlandet med rejsetilskud fra TU. Dagsvinderne får gavekort på en tilmelding til en ranglisteturnering i 2024.

4. Ranglisteturneringer

- a. Status



Danmarks Idrætsforbund
og
Fédération Internationale
de Pétanque et Jeu Provençal

Der har været afviklet tre ranglisteturneringer. Alle tre har været afviklet med succes. Dejligt, efter aflysning af det første stævne i Nordfalster.

Ranglisteturneringer.

Kan der afvikles ranglisteturneringer i flere rækker. Der har været en forespørgsel til TU om dette.

TU ser på modeller i fremtiden

5. DVC

- a. Status lige nu
- b. DVC i fremtiden

Der er gang i de indledende puljer. Efter sommerferien starter vi på første mellemrunde.

Dansk Veteran Cup skal nytænkes, flere giver udtryk for utilfredshed med nuværende afviklingsform.

6. SLT

- a. Status efter 3. runde
- b. Problemer i 2. divisions kamp
- c. Spørgeskema

Der er en positiv stemning der hvor TU har været til stede. Desuden er indberetning af resultater forløbet fint, med færre fejl til følge.

Vi har hørt om problemer fra afvikling af en runde. Det tager vi til efterretning, selv om det er ærgerligt, at der skal opstå uenighed om resultatet af en kamp.

Udkast til spørgeskema blev gennemgået. Der tilføjes et spørgsmål om ned/opryknings spil mellem divisionerne. Spørgeskemaet udrulles ultimo august 2023.

7. Regelændring klubmappe - klubsifte/licenssifte

- a. Det giver karantæne, hvis man flytter sin licens efter 1. runde ect. Uanset om man har deltaget eller ej. Er det hensigtsmæssigt?

Der er enighed om, at denne formulering skal ændres fra kommende sæson.
Det udløser ikke karantæne, hvis,

1. klubben nedlægges
2. man ikke har deltaget i en klubs forudgående kampe.
3. Licenssifte sker før første runde af SLT

8. SSBF

- a. Har vi hørt fra SSBF?

John Laver et nyt koncept til SSBF på baggrund af drøftelser i TU.

9. Klør 5 – deltagelse i møde den 22. juni 2023 kl. 19:15 i Hedebo

- a. Jakob og jeg kan ikke deltage, da vi er i Aalborg. Hvad siger Susanne eller Morten?

Vores deltagelse afhænger af, at andre aktiviteter flyttes. Susanne giver Jørgen Slot besked om vi kan komme.

10. Eventuelt

Jakob er ved at undersøge om streaming af petanquekampe kan forbedres. Herunder skift mellem to kameraer, og stilling på skærmen.

Der blev drøftet muligheden for at få besøg af Anti Doping Danmark i forbindelse med en SLT runde.